
 
 

PROTOKÓŁ NR XII/2007 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 28 września 2007 roku 
 
 
 
 
XII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 28 września o godzinie  18.00 w sali 
Klubu Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak, 
dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Krzysztof Jelinowski oraz medaliści Mistrzostw Europy          
w Sumo – Martin Alcer i Natalia Brzykcy i prezes UKS Samson – Jerzy Spruta. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie zaproponował dokonanie 
następujących zmian w stosunku do porządku obrad przesłanego wraz z zaproszeniem na sesję,            
a mianowicie :  
- rozszerzenie porządku obrad o punkt 2 – ślubowanie radnego i rozpatrzenie punktów 2, 3, 4, 5, 6, 7, 
8, 9, i 10 jako punktów 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 i 11.  
- wycofanie z porządku obrad w punkcie 8 podpunktu c) – podjęcie uchwały w sprawie : stypendiów 
sportowych przyznawanych przez Gminę Kobylin za wysokie wyniki we współzawodnictwie 
sportowym, 
- rozszerzenie porządku obrad w punkcie 8 o podpunkt c) – podjęcie uchwały  sprawie powołania 
członka Komisji Spraw Społecznych 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła zmiany w porządku obrad – 15 za. 
 
 
 
PORZĄDEK OBRAD : 
1. Otwarcie sesji.  
2. Ślubowanie radnego.  
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
4. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Informacja o stanie kultury, kultury fizycznej i turystyki. 
7. Informacja o realizacji zadań w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej. 
8. Informacja dotycząca wystąpienia pokontrolnego z przeprowadzonej kompleksowej kontroli 

gospodarki finansowej przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu. 
9. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie : programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 
osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi  działającymi  na podstawie przepisów   
o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w  Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku  
Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz gwarancjach wolności 
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sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie działalności pożytku  
publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego. 

b) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2007, 
c) w sprawie : powołania członka Komisji Spraw Społecznych. 

10. Wolne głosy i wnioski.  
11. Zakończenie. 
 
 
Ad 2 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej – Teresa Bukowska, wręczyła zaświadczenie                 
o wyborze na radną Gminy Kobylin Pani Danucie Łucji Jaźwiec. 
T. CHLEBOWSKI odczytał tekst ślubowania :„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 
Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 
względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców: 
D. JAŹWIEC odpowiedziała „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 
 
 
P. CHLEBOWSKI podziękował i pogratulował zawodnikom UKS Samson którzy zdobyli medale za    
I i III miejsce na Mistrzostwach Europy w Sumo oraz prezesowi UKS Samson – Jerzemu Sprucie         
i trenerowi – Mirosławowi Flakowi. 
BURMISTRZ poinformował, że tymi medalistami są : Martin Alcer, który zdobył złoty medal             
w kategorii do 100 kg oraz Natalia Brzykcy, która zdobyła brązowy medal za III miejsce w kategorii 
do 80 kg. Medalistom złożył gratulacje i podziękował za promowanie Gminy w Europie.  
W uznaniu za osiągnięte wysokie wyniki sportowe Przewodniczący Rady z Burmistrzem wręczyli 
zawodnikom nagrody rzeczowe. Natomiast prezes i trener klubu otrzymali pamiątkowe dyplomy. 
  
 
Ad 3 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji - 15 za.  
 
 
Ad 4 
J. PATRYAS zapytał o planowaną wymianę oświetlenia ulicznego w Gminie na energooszczędne 
żarówki. 
A.PACHOLSKI zauważył, że w Gminie nie ma już siedziby Ośrodka Doradztwa Rolniczego. Zapytał, 
czy czynione są jakieś starania, żeby biuro ODR dla rolników funkcjonowało w Kobylinie. Zapytał 
także, czy odpowiedziano na propozycje  dotyczące drogi krajowej w Wyganowie.  
 
 
Ad 5 
P. Chlebowski zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informację – 12 za.  
 
 
Ad 6 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że informacja o stanie kultury, kultury fizycznej i turystyk, stanowiąca 
załącznik nr 4 do niniejszego protokółu, była omawiana podczas posiedzeń komisji stałych. Zapytał,  
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czy są pytania. Ponieważ pytań nie było, poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 
komisji. 
R. CIESIOŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 3 za. 
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 4 za. 
Rada Miejska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację – 15 za.  
 
 
Ad 7 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że informacja o realizacji zadań w zakresie podstawowej opieki 
zdrowotnej, stanowiąca załącznik nr 5 do niniejszego protokółu, była omawiana podczas posiedzeń 
komisji stałych. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nie było poprosił przewodniczących komisji 
o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIOŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 3 za. 
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 4 za. 
Rada Miejska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację – 15 za.  
 
 
Ad 8 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że informacja dotycząca wystąpienia pokontrolnego                               
z przeprowadzonej kompleksowej kontroli gospodarki finansowej przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową w Poznaniu, stanowiąca załącznik nr 6 do niniejszego protokółu, była omawiana 
podczas posiedzeń komisji stałych. Na podsumowaniu kontroli był obecny Burmistrz, Skarbnik, on 
jako Przewodniczący Rady oraz Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
BURMISTRZ stwierdził, że RIO kontroluje kompleksowo gospodarkę finansową Gminy co 4 lata. 
Kontrola trwała od maja do lipca br. i kontrolowano gospodarkę finansową Gminy, bez gospodarki 
jednostek organizacyjnych. Natomiast kontrola wewnętrzna gospodarki finansowej jednostek 
organizacyjnych została ukończona w ostatnich dniach. W tym tygodniu odbyło się podsumowanie tej 
kontroli. Zostaną sformułowane wnioski pokontrolne, które następnie przekaże do realizacji 
kierownikom jednostek. Po kontroli RIO gospodarka Gminy została przez prezesa RIO w Poznaniu – 
Mieczysława Klupczyńskiego, oceniona na 4+, ponieważ poprosił go o ocenę w skali ocen szkolnych. 
Może zostać skierowany jeden wniosek dotyczący naruszenia dyscypliny finansów publicznych, ale 
podczas podsumowania stwierdzono iż żadnego wniosku nie będzie. Wykazano drobne uchybienia, 
nie ma zasadniczych zarzutów. Radni mieli możliwość zapoznania się z wystąpieniem pokontrolnym. 
W przyszłym tygodniu do RIO zostanie skierowana odpowiedź na te zarzuty. Ma nadzieję, że po 
zastosowaniu się do zaleceń, nie będzie już problemów. 
P. CHLEBOWSKI podkreślił, że prezes Klupczyński powiedział iż chciałby żeby więcej było takich 
kontroli urzędów, w których zgłoszonoby tak mało zastrzeżeń. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ 
pytań nie było poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIOŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informacje – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informacje – 3 za. 
 
 

 



 4

A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 4 za. 
Rada Miejska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informacje – 15 za. 
 
 
Ad 9 
a) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że uchwała w sprawie : programu współpracy Gminy Kobylin                 
z organizacjami pozarządowymi oraz osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi  działającymi  
na podstawie przepisów o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w  Rzeczypospolitej Polskiej,    
o stosunku  Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz gwarancjach wolności 
sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie działalności pożytku  publicznego                 
i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego, podejmowana jest przez radnych corocznie. 
Na jej podstawie ogłaszany jest otwarty konkurs ofert dla organizacji pożytku publicznego na 
realizację zadań zawartych w uchwale. Projekt uchwały został omówiony podczas posiedzeń komisji 
stałych. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nie zgłoszono poprosił przewodniczących komisji 
stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIOŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 3 za. 
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XII/69/07 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 28 września 2007 roku 
w sprawie : programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 

osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi  działającymi  na podstawie przepisów            
o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w  Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku  Państwa 

do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz gwarancjach wolności sumienia i wyznania, 
jeżeli ich cele obejmują prowadzenie działalności pożytku  publicznego i stowarzyszeniami 

jednostek samorządu terytorialnego, 
 

została podjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.   
 
b) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 
2007, był omawiany podczas posiedzeń komisji. 
SKARBNIK omówiła autopoprawki do projektu uchwały, stanowiące załącznik nr 8 do niniejszego 
protokółu. Poinformowała, że wpłynęły dwie dotacje – dotacja celowa na zadania związane                   
z przygotowaniem i przeprowadzeniem wyborów do Sejmu i Senatu oraz dotacja celowa na realizację 
programu „Aktywizacja jednostek samorządu terytorialnego i organizacji pozarządowych” w dwóch 
szkołach. Pieniądze z tej dotacji muszą zostać wydatkowane do końca roku na godziny edukacyjne, 
zajęcia pozalekcyjne i zakup materiałów dydaktycznych.  
R. CIESIÓŁKA zwrócił uwagę, że w czwartek miało się odbyć spotkanie z dyrektorkami Szkoły 
Podstawowej w Kuklinowie i Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Kobylinie. Burmistrz miał się 
dowiedzieć na jakie cele te środki będą wydatkowane. 
BURMISTRZ odpowiedział, że w dniu dzisiejszym spotkał się z dyr. Barbarą Gościniak oraz           
dyr. Ireną Majnert i omówił zakres zadań a także, kto będzie je realizował. Obiecał powielić 
szczegółowe materiały – jakie zadania zaplanowano. Rozpisane zostały wszystkie godziny i każdy 
wydatek jaki na tę kwotę się składa.   
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R. CIESIÓŁKA zapytał, dlaczego z możliwości pozyskania dodatkowych pieniędzy nie skorzystali 
inni dyrektorzy, czy nie wiedzieli o tym programie. Można było pozyskać więcej pieniędzy.  
BURMISTRZ stwierdził, że na ten program składają się godziny płatne i godziny wolontariatu. 
Prowadzący zajęcia za część zajęć będą mieli zapłacone, a częściowo popracują społecznie. Udział     
w programie był zależy od inicjatywy szkół i każdy dyrektor musiał zadecydować, czy może 
przystąpić do programu, czy posiada zaplecze organizacyjne i osobowe. Szkoła kobylińska realizuje 
inny program dotyczący współpracy ze szkołą niemiecką. Program ten także częściowo jest 
finansowany ze środków europejskich. Tzw. miękkich programów, na których realizację można 
zyskać pieniądze, jest dużo. Szkoły korzystają z tych możliwości, które uznają za możliwe do 
realizacji. W tej sprawie inicjatywę zgłosiły dwie szkoły.      
R. CIESIÓŁKA podkreślił, że rozumie iż pozostałe dyrektorki wiedziały o takim programie, ale 
uznały, że nie mogą go wdrożyć.  
SEKRETARZ zauważył, że udzielono pełnej informacji o tym programie wszystkim szkołom. Dwie 
szkoły zadeklarowały się, że wezmą w nim udział. Każda szkoła sama pisała wniosek, potem     w 
Urzędzie zebrano propozycje w jeden projekt. Program będą realizowały dwie szkoły. 
B. GOŚCINIAK zwróciła uwagę, że szkoły późno otrzymały informację o programie. Pytała               
w Urzędzie czy może pisać wniosek, na jego napisanie było mało czasu. Udało się. Szkoły piszą wiele 
projektów, tylko nie wszystkie są rozpatrywane pozytywnie. Poza tym realizacja każdego projektu 
wymaga dużego nakładu pracy. 
R. CIESIÓŁKA zapytał o przekazywanie informacji z Urzędu. 
B. GOŚCINIAK powiedziała, że to nie Urząd jest odpowiedzialny za opóźnienia. Umowa dotarła do 
niej 24 września br. Od 10 sierpnia br. powinna się ukazać informacja o projekcie. Cały wrzesień ten 
program powinien być realizowany, ale wcześniej nie było podpisanej umowy i nie wpłynęły 
pieniądze. Zajęcia trwały, ale nie mogła podpisać umów. Pierwszy konkurs został unieważniony. 
W. STYBURSKI zapytał, czy jeśli dyrektor szkoły znajdzie w internecie informację o programach, to 
może liczyć na pomoc z Urzędu, czy musi sam opracowywać wniosek. Jeśli dyrektorzy nie zajęliby  
się tą sprawą, to nikt by się nią nie zajął i pieniądze przepadłyby. Zapytał, dlaczego wnioski napisały 
tylko dwie dyrektorki, nie wszyscy dyrektorzy.  
SEKRETARZ stwierdził, że informacja o programie dotarła do Urzędu bardzo późno i pozostało 
niewiele czasu na napisanie i złożenie wniosku. Jeśli realizacją programu mają zająć się szkoły, to 
Urząd nie może narzucać programu dyrektorom, skoro nie zna ich sytuacji. Musi to być inicjatywa 
oddolna. To co należy do Gminy, jest realizowane. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła wszystkie autopoprawki – 15 za.   
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIOŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 3 za. 
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XII/70/07 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 28 września 2007 roku 
w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2007, 

 
została podjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.   
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c) 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że rozmawiał z r.Jaźwiec, która wyraziła chęć pracowania                  
w Komisji Spraw Społecznych. Przypomniał, że w tej komisji był vacat.  

 
UCHWAŁA NR XII/71/07 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 września 2007 roku 

w sprawie : powołania członka Komisji Spraw Społecznych, 
 

została podjęta, przy 14 głosach za i 1 wstrzymującym i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokółu.   
 
 
Ad 10 
T. DŻYGAŁA zauważył, że część powierzchniowego utrwalania dróg realizowanego w Zalesiu 
Wielkim przez Powiatowy Zarząd Dróg,  została już wykonana, ale rezultat jest mierny – droga jest 
nierówna i są w niej dziury. Pobocze powinno zostać zebrane, ponieważ dotychczasowe działania 
niewiele dały. Poza tym miał być jeszcze remontowany odcinek drogi w kierunku cmentarza. Zapytał 
czy to zadanie zostanie wykonane. Prawdopodobnie zadanie musiałoby zostać poprawione – część 
dziur pozostała.  
P. CHLEBOWSKI przekazał podziękowania od prezesa UKS Samson. Poinformował, ze Mistrz 
Europy – Martin Alcer jutro będzie w ambasadzie Japonii. Ma nadzieje, że znajdą się środki                  
i zawodnik pojedzie na Mistrzostwa Świata.  
Zwrócił uwagę, że mówił już o drodze z Pępowa do Kobylina. Zostały wyremontowane te dziury         
o których mówił, natomiast w drodze pozostały dziury o których nie mówił. 
K. JELINOWSKI powiedział, że konieczne jest zebranie poboczy w Zalesiu Wielkim. Wcześniej 
jednak, bo na początku roku, zgłoszono zebranie poboczy z drogi z Kuklinowa do Staregogrodu i to 
zadanie zrealizowano. W przyszłorocznym budżecie chciałby zaplanować zebranie poboczy na tym 
odcinku o którym mówił r.Dżygała oraz na odcinku do cmentarza. Poinformował, że powierzchniowe 
utrwalenie dróg nie powoduje wyrównania powierzchni, ale jej uszczelnienie. Na drodze powinno być 
mniej dziur. Droga o której mówił r. Chlebowski będzie jeszcze remontowana. W najbliższych dniach 
wyremontowanoby chodnik w Zalesiu Małym oraz przejazd w Srokach. Wtedy także 
wyremontowanoby te dziury. 
BURMISTRZ poinformował r.Patryasa, że odbyło się spotkanie z wykonawcą dokumentacji na 
modernizację oświetlenia ulicznego, na którym byli obecni przedstawiciele samorządów wiejskich. 
Ustalone zostały zakresy zadania i w październiku powinien być gotowy projekt dokumentacji. Wtedy 
przystąpimy do dalszych konsultacji. Projekt zostanie przedstawiony poszczególnym samorządom.  
Na pytanie r.Pacholskiego odpowiedział, że nie ma jeszcze odpowiedzi od Kierownika Rejonu Dróg   
w Lesznie – Rajmunda Jakuszkowiaka na temat ewentualnej budowy chodnika w przy drodze 
krajowej w Wyganowie.   
Jeśli chodzi o siedzibę Ośrodka Doradztwa Rolniczego, to przedstawił kierowniczce ODR                  
w Krotoszynie 3 propozycje lokalowe w Kobylinie dla biura ODR. Nie ustaje w poszukiwaniu innych 
miejsc i prawdopodobnie w najbliższym czasie zaproponuje jeszcze inne siedziby. To jedyne co może 
zrobić w tej sytuacji. 
Poinformował dyrektorów szkół i przedstawicieli organizacji, że w Czechach odbędą się Dni Kultury 
Polskiej. Mamy przedstawić ok. 4-godzinny program. Poprosił też prezesa i trenera UKS Samson         
o przygotowanie pokazu walk sumo w ramach prezentacji naszej Gminy. Prawdopodobnie odbędzie 
się to w dniach 17 - 18 listopada br. Do Czech pojedzie grupa ok. 45 osób.  
M. FALK podkreślił, że bardzo się cieszy iż taka propozycja padła. W sierpniu br. zawodnicy UKS 
Samson byli na obozie w Złotej Oleśnicy gdzie zaprezentowali pokaz walk, który wzbudził duże 
zainteresowanie.  
P. CHLEBOWSKI zauważył, że był razem z Burmistrzem w Złotej Oleśnicy. Uczestnicy delegacji 
otrzymali znaczki – takie pamiątki przydałyby się także w naszej Gminie. Poza tym na samochodzie 
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urzędowym oraz szkolnym powinno być logo Gminy. Spotkanie z samorządowcami Złotej Oleśnicy 
wspomina bardzo miło. W przyszłym roku nasza delegacja pojedzie do Złotej Oleśnicy dwukrotnie, 
także goście z Czech dwa razy przyjadą do Kobylina. Można tak promować Gminę w ramach 
programu unijnego i zyskać dofinansowanie w wysokości 70 %.  
   
 
Ad 11 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 19.15. 
 
 
 
 
  Protokółowała:                                                         Obradom przewodniczył : 
 
     Inspektor                                                                     Przewodnicz ący  
Magdalena Lorek                                                              Rady Miejski ej 
 
                                                                                         Piotr Chlebowski  

 


